

Corporate Announcement

Hong Kong, China – 24 December 2021 – IX Asia Indexes Company Limited (“IX Asia Indexes”) has recently identified an error in relation to its data on the ixBitcoin Index “IXBI” and the ixEthereum Index “IXEI” disseminated via Nasdaq’s GIDS (“Global Index Data Service”). It is suspected that the error is due to a security compromise of the relevant programs that feed the index data from IX Asia Indexes to Nasdaq, which it then provides to 85 different countries.

The index data provided on IX Asia Indexes’ website and the ixWallet are unaffected by this bug as they use a different API feed.

As of the date of this announcement, the error has been fixed and IX Asia Indexes have taken concrete steps in improving the company’s security system to prevent similar errors from occurring in the future. The error in the index data beginning 30 September 2021 currently remains under investigation and IX Asia Indexes shall dedicate the utmost effort in resolving this matter. Furthermore, the correct index data shall also be provided to Nasdaq with a request to restore their data to the correct version.

The company sincerely apologises for any inconvenienced cause due to such error. IX Asia Indexes is and will continue to be committed to a high standard of integrity and shall take an active stance to ensure the accuracy of the company’s index data.

IX Asia Indexes Company Limited

公司通告

中國香港 – 2021 年 12 月 24 日 – 信昇亞洲指數有限公司「IX Asia Indexes Company Limited」最近發現通過納斯達克的 GIDS「全球指數數據服務」發佈的 ix 比特幣指數和 ix 以太幣指數的數據存在錯誤，懷疑該錯誤是由於相關程序的安全性妥協事故，影響至信昇亞洲指數有限公司提供給納斯達克指數數據發生錯誤，再由納斯達克提供數據給 85 個不同的國家。

由於不同 API 的緣故，信昇亞洲指數有限公司網站和 ix 錢包上提供的指數數據不受此錯誤所影響。

截至 2021 年 9 月 30 日的指數數據錯誤目前仍在調查中，信昇亞洲指數有限公司將盡最大努力解決此問題。此外，公司會向納斯達克提供正確的指數數據，並要求將指數數據恢復到正確的版本。

對於此錯誤帶來的不便，本公司深表歉意。信昇亞洲指數有限公司將繼續秉持高標準及誠信，並採取積極的行動確保公司指數數據的準確性。

信昇亞洲指數有限公司